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USENESENÍ ZE ZASEDÁNÍ 

ZASTUPITELSTVA OBCE HLAVICE 
 

 konaného dne 7. 11. 2022 v zasedací místnosti OÚ Hlavice. 

 
Přítomni:   Mgr. Štěpánka Sichrovská, Mgr. Jana Arltová, Ing. Renata Pytlounová, 

Bc. Lenka Kristková, Ing. Josef Pytloun, Martin Hozák, David Vincour 

a Jaroslav Kristek 

 

Omluveni:    Jaroslav Najman           

 

Program: 

1) Schválení určeného zastupitele obce pro jednání s pořizovatelem ve věcech 
územního plánování. 

2) Zpráva o uplatňování Územního plánu za období 2018–2022 
3) Žádost o povolení pokácení dřeviny 
4) Žádost o uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 
5) Schválení vystavení objednávky na protahování a posyp obecních komunikací na 

rok 2022/2023 
6) Výsledek výběrového řízení na zhotovitele stavby „Zateplení tělocvičny, výměna 

zdroje tepla, otopné soustavy a nuceného větrání“ 
 

1) Schválení určeného zastupitele obce pro jednání s pořizovatelem ve věcech 

územního plánování. 

OZ bylo paní starostkou požádáno o určení zastupitele obce projednání s pořizovatelem ve 

věcech územního plánování. Navržena byla jako v předchozím volebním období paní 

Štěpánka Sichrovská.  

 

Zastupitelstvo obce Hlavice po projednání  

s c h v a l u j e  

paní Štěpánku Sichrovskou jako určeného zastupitele obce pro jednání s pořizovatelem ve 

věcech územního plánování.  

Hlasováno bylo: 

 

Pro  -          (8)   

Proti -         (0)    
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Zdržel se -  (1)  

Důvodová zpráva: 

Určený zastupitel je ve smyslu stavebního zákona pověřen pro jednání s pořizovatelem ve 

věcech územního plánování. Nové zastupitelstvo obce musí schválit určeného zastupitele, 

který bude v jednotlivých fázích projednávání územního plánu či jeho změn spolupracovat 

s pořizovatelem (Magistrát města Liberce, odbor územního plánování jako příslušný Úřad 

územního plánování pro ORP Liberec). 

 

2) Zpráva o uplatňování Územního plánu za období 2018–2022 
 

OZ byla paní starostkou předložena k odsouhlasení Zpráva o uplatňování Územního plánu za 

období 2018–2022, jejíž odsouhlasení vyplývá ze stavebního zákona, a to jednou za 4 roky.  

 

OZ předkládanou zprávu prostudovalo a jednohlasně schválilo. 

 

Hlasováno bylo: 

 

Pro  -          (8)   

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 

 

 
3) Žádost o povolení pokácení dřeviny 

OZ bylo paní starostkou seznámeno s žádostí manželů Vondroušových týkající se pokácení 

modřínu na zahradě č. 5 v zahrádkové kolonii v k.ú. Hlavice, která je v jejich vlastnictví. 

Kácení by proběhlo na náklady žadatelů. 

 

Bylo provedeno místní šetření, při kterém bylo zjištěno, že obvod kruhu je ve výšce 1,5 m 95 

cm. Strom byl vysazen v bezprostřední blízkosti zahradní chatky, kterou za většího větru 

ohrožuje.   

 

OZ žádost zvážilo a jednohlasně schválilo. 

Hlasováno bylo: 

 

Pro  -          (8)   

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 
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4) Žádost o uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 
 

OZ byla paní starostkou předložena k odsouhlasení žádost firmy Miloslav Kalců – projekce 

elektro o uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene z důvodu 

rekonstrukce stávající distribuční sítě NN v zastavěném a nezastavěném území obce Hlavice-

Vápno část obce Končiny. Pro dotčené odběratele budou zřízena kabelová vedení do stávající 

elektroměrových rozvaděčů. Realizací stavby dojde ke změně způsobu a místa připojení 

stávajících odběratelů na elektrickou distribuční sítě NN. Elektroměrové rozvaděče jsou 

v majetku jednotlivých odběratelů a zůstávají na svých místech.  

 

OZ předkládanou žádost prostudovalo, jednohlasně schválilo a pověřilo paní starostku jejím 

podpisem.  

 
Hlasováno bylo: 

 

Pro  -          (8)   

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 

 

 

5) Schválení vystavení objednávky na protahování a posyp obecních komunikací 
na rok 2022/2023 

 
OZ bylo paní starostkou seznámeno s cenovými nabídkami na zajištění protahování a posypu 

obecních komunikací na rok 2022/2023. 

 

OZ problematiku prodiskutovalo a s vystavením objednávky na v.u. souhlasí a paní starostku 

pověřilo jejím zajištěním a podpisem. 

 

Hlasováno bylo: 

 

Pro  -          (8)   

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 

 

 

 

 

6) Výsledek výběrového řízení na zhotovitele stavby „Zateplení tělocvičny, výměna 

zdroje tepla, otopné soustavy a nuceného větrání“ 

 

ZO bylo paní starostkou informováno o průběhu a výsledku výběrové řízení na 

zhotovitele stavby „Zateplení tělocvičny, výměna zdroje tepla, otopné soustavy a 

nuceného větrání“.  
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ZO byl paní starostkou předložen návrh smlouvy o dílo na výše zmiňovanou stavbu.  

OZ předkládanou smlouvu prostudovalo, jednohlasně schválilo a pověřilo paní starostku jejím 

podpisem.  

Hlasováno bylo: 

 

Pro  -          (8)   

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 

 

Různé: 

OZ bylo paní starostkou informováno o tom, že: 

1. Byl, z výhry v soutěži vyhlášené Ministerstvem práce a sociálních věcí – na téma 

Obec přátelská k seniorům 2022, ve které obec obdržela finanční odměnu v hodnotě 

252 000,- Kč zakoupen nový nábytek do knihovny.  

2. V termínu 6.12.2022 uspořádá obec Hlavice společně s SDH Hlavice zájezd do 

Městského divadla Mladá Boleslav na představení Jméno – vstupenky za symbolickou 

cenu jsou k zakoupení na OÚ  

3. Žádost o dotační titul zaslaná Národní sportovní agentuře na podhledy na sále 

tělocvičny je nyní v dalším kole hodnocení 

4. Proběhlo další veřejné projednání 3. změny ÚP 

5. Byla vyhlášena výzva na Gastro vybavení kuchyní a pracuje se na žádosti  

6. Je naplánováno setkání seniorů obcí Hlavice, Cetenov a Všelibice, a to na 20.11.2022 

v kulturním domě ve Všelibicích 

7. Byl paní starostkou stavitel podhlavického mlýna opakovaně upozorněn na bláto na 

komunikaci a vyzván k jeho okamžitému odstranění  

8. V neděli 6.11. proběhla brigáda na úklid listí  

9. Bude prodiskutován budoucí vzhled trvanlivých plastových párty kelímků 

s výtvarníky  

10. Budou na základě souhlasu zastupitelstva zahájeny kroky k zhotovení projektu na 

veřejné prostranství v bezprostředním okolí OÚ 
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Všem brigádníkům za jejich čas a práci na brigádě týkající se úklidu listí děkujeme. 

 
Termín prosincového zastupitelstva nebyl v tuto chvíli stanoven. 

 

 

V Hlavici dne: 9. 11. 2022 

Zapsala: Bc. Lenka Kristková 

 

………………………………………………………   ..…………………………………………………… 

Starostka: Mgr. Štěpánka Sichrovská  Místostarostka: Bc. Lenka Kristková 

 

 


